
6 VERENIGING VAN POSTZEGELVERZAMELAARS “GOUDA” 

 
 Ledenbijeenkomst 18 maart 2024 

 

 Verslag 

 

 
Aanwezige bestuursleden: Afwezig met kennisgeving: 

Bart Belonje (voorzitter)  

Wouter den Ouden (secretaris) 
Co van der Horst (penningmeester) 

Elly Jansen – Binee 

 

 
 

Peter Kool 

Gerrit Westendorp 

1. Opening 

De voorzitter, Bart Belonje, opent om 20:02 uur de vergadering en constateert dat er 17 
aanwezigen zijn. 

 

2. Bestuursmededelingen 
- Het verzoek om de presentielijst te tekenen. 

- Het verslag van de ledenbijeenkomst van 26 februari ligt ter inzage.  

- Er liggen hier exemplaren van de financiële stukken die later worden besproken.  
- Peter Kool is verhinderd; Rob van Vliet gaat hem vervangen bij de veiling. 

- Er is het verzoek gekomen om de nieuwe vorm van het maandblad Filatelie te 

beoordelen. Na afloop van deze bijeenkomst willen we in kleine kring hierover spreken. 
- Er ligt een functieomschrijving voor bestuursleden van de Stichting van het Maandblad. 

 

3. Jaarverslag secretaris 

Hier zijn geen vragen en opmerkingen over. 
 

4. Jaarverslag penningmeester 

Rien de Jong maakt uit het verslag op dat er veel leden zijn die de contributie niet hebben 
betaald. Co van der Horst meldt dat er cijfermatig een verschil is in inkomsten tussen 2022 

en 2023. Dit wordt veroorzaakt doordat in het verleden verschillende boekhoudsystemen 

door elkaar zijn gebruikt. De balans en de inkomsten/uitgaven waren daardoor op 
verschillende gegevens gebaseerd. Vanaf nu zijn de gegevens vergelijkbaar met als gevolg 

een groot verschil tussen genoemde jaren.  

Rien de Jong: is de zaalhuur niet erg hoog. Co we betalen maar voor een kleine zaal. Wel is 
de zaalhuur gestegen, door energietoeslag etc. 

Iet Stuart: is het niet raar dat alle leden een cadeautje krijgen bij een jubileum ook als ze 

verder nooit komen. Co: ze zijn allemaal lid en betalen dus mee aan deze presentjes. Ze 

betalen ook mee aan de zaalhuur voor een klein aantal leden. 
 

5. Verslag kascommissie 

Brugt Kazemier: er is uitgebreid gesproken over de posten die in vorige jaren anders waren 
geboekt. De administratie is goed gevoerd. Hij overhandigt een getekend exemplaar van 

het verslag. 

Het bestuur wordt gedechargeerd voor het gevoerde beleid.  
 

6. Benoeming nieuwe kascommissie 

Ricardo Lamberts en Cock Zweegman worden gekozen voor de nieuwe kascommissie. 
 

7. Jaarverslag Liquidatiecommissie 

Hier worden geen vragen of opmerkingen bij gemaakt. 
 

8. Jaarverslag veilingen 

 Hier worden geen vragen gesteld. We besluiten dat in het vervolg de kavels na de 

ledenbijeenkomst slechts 1 week op de site worden aangeboden. Het veilingreglement zal 
op dit punt worden aangepast. 

 

9. Bestuursverkiezing 
Er zijn geen tegenkandidaten voor de functie voorzitter aangemeld, noch is er bezwaar 

gemaakt tegen Bart Belonje. Hij wordt bij acclamatie herkozen. 

Ook voor de leden van de Liquidatiecommissie zijn geen tegenkandidaten aangemeld, noch 
bezwaren geuit. Rob van Vliet en Peter Kool worden bij acclamatie herkozen. 
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10. Veiling 
Bij afwezigheid van Peter Kool leidt Rob van Vliet de veiling. Voor deze veiling zijn 54 

kavels ingebracht. Op 32 kavels wordt geboden door 6 bieders. 

Er is voor € 45,50 geboden; de opslag is 10% (€ 4,60) voor de vereniging; de omzet is 

daarmee € 50,10.  
 

11. Pauze 

Elly Jansen heeft tijdens de pauze loten verkocht. De opbrengst bedraagt € 20,00.  
 

12. Rondvraag 

Er lag nog de vraag hoe hoog de contributie zou moeten worden. Het bestuur heeft 
voorgesteld € 50,00; de vraag was of de stijging in een keer niet te groot is en daarom 

beperkt zou moeten worden tot € 47,50. Bij het alternatieve voorstel wordt ingeteerd op de 

reserves. In een stemming blijkt de meerderheid te kiezen voor € 50,00 onder de 
voorwaarde dat er een toelichting in de GoudaPost zal komen. 

Frans d Bode uit zijn waardering voor de presentatie van de veilinglijst met afbeeldingen. 

Anderen vallen hem daarin bij, maar pleiten voor vermelding van de catalogusprijs en 
kwaliteit. Co van der Horst en Wouter den Ouden zeggen dat het een noodgreep was. Er 

was weinig voorwerk gedaan bij het samenstellen van de kavels, waardoor de inzet laag 

bleef. Om de gevraagde gegevens toe te voegen was nog veel werk nodig geweest. Het 

scannen van de kavels was de enige mogelijkheid om snel informatie beschikbaar te 
maken. 

Rien de Jong: de opbrengsten van de veilingen zijn erg klein. Wat zouden we daar in 

kunnen veranderen? Bij andere verenigingen zijn soms duizenden euro’s als opcenten voor 
de vereniging. Het bestuur ziet dat er weinig wordt aangeboden en dus zijn er weinig 

kavels en dus weinig opbrengst.  

Gerard Geerts: de dag van de postzegel zal niet meer gevierd worden. De KNBF heeft de 
stekker eruit gehaald. In een verdrag uit 1936 is vastgelegd dat we hiertoe verplicht zijn.  

 

13. Verloting 
Voor de presentielijst zijn drie zakjes postzegels verloot. 

Uit de verkochte loten zijn 4 nummers getrokken; de winnaars kunnen postzegels ter 

waarde van € 15, =, € 12,50, € 10, = resp. € 5, = uitzoeken. 

 

14. Sluiting 
Bart sluit om 21:10 uur de bijeenkomst. 

 

 
Gouda, 19 maart 2024. 

De secretaris, 

 
 

 

Wouter J. den Ouden 


